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PS 1/19 Oppfølging av vedtak fattet av kommunestyret i 2018 
Saksprotokoll i Formannskap - 05.02.2019  

Behandling 
Rådmannens forslag enstemmig tilrådd. 

Innstilling 
Kommunestyret tar fremlagt oversikt over oppfølging av kommunestyrets vedtak i 2018 
til orientering. 
 
 

Rådmannens forslag til vedtak 

Kommunestyret tar fremlagt oversikt over oppfølging av kommunestyrets vedtak i 2018 
til orientering. 
  



PS 2/19 Endring av selskapsform for og utvidelse av 
selskapet IKT Agder 
Saksprotokoll i Formannskap - 05.02.2019  

Behandling 
Kirsten Hegland (AP) fremmet følgende endringsforslag: 
Punkt 1: siste ord endres fra ‘’eiere’’ til ‘’medeiere’’. 
Punkt 6: ordet ‘’navn’’ foran ordet ‘’rådmann fjernes. 
 
Rådmannens forslag, inkludert Hegland sitt endringsforslag enstemmig tilrådd. 

Innstilling 
 
1. Tvedestrand kommunestyre slutter seg til at IKT Agder endrer selskapsform fra 
§ 27 selskap etter kommuneloven til Interkommunalt selskap etter IKS-loven med 
utvidelse med Vest-Agder fylkeskommune og Vennesla kommune som nye medeiere. 
 
2. Fra 1. januar 2020 overtar Agder fylkeskommune eierandelen til Aust-Agder 
fylkeskommune og Vest-Agder fylkeskommune.  
 
3. Forslag til selskapsavtale for IKT Agder IKS vedtas.  
 
4. Overgangen fra § 27 selskap etter kommuneloven til IKS er en virksomhets-
overdragelse. De ansattes rettigheter og plikter overføres til IKT Agder IKS, og det 
utarbeides nye arbeidsavtaler.  
 
5. IKT Agder § 27 selskap oppløses når IKT Agder IKS er etablert og eventuelle 
fordringer og forpliktelser overføres til det nye selskapet.  
 
6. Tvedestrand kommune velger rådmannen som medlem i selskapets 
representantskap med assisterende rådmann som personlig varamedlem for 
gjenværende periode. 
 
 

Rådmannens forslag til vedtak 

 
1. Tvedestrand kommunestyre slutter seg til at IKT Agder endrer selskapsform fra § 27 

selskap etter kommuneloven til Interkommunalt selskap etter IKS-loven med 
utvidelse med Vest-Agder fylkeskommune og Vennesla kommune som nye eiere. 

 
2. Fra 1. januar 2020 overtar Agder fylkeskommune eierandelen til Aust-Agder 

fylkeskommune og Vest-Agder fylkeskommune.  
 
3. Forslag til selskapsavtale for IKT Agder IKS vedtas.  
 



4. Overgangen fra § 27 selskap etter kommuneloven til IKS er en virksomhets-
overdragelse. De ansattes rettigheter og plikter overføres til IKT Agder IKS, og det 
utarbeides nye arbeidsavtaler.  

 
5. IKT Agder § 27 selskap oppløses når IKT Agder IKS er etablert og eventuelle 

fordringer og forpliktelser overføres til det nye selskapet.  
 
6. Tvedestrand kommune velger navn rådmannen som medlem i selskapets 

representantskap med assisterende rådmann som personlig varamedlem for 
gjenværende periode.  

 
  



PS 3/19 Økt bevilgning for ladestasjon for ladbar motorvogn 
på den gamle TAXI tomta 
Saksprotokoll i Formannskap - 05.02.2019  

Behandling 
Saksbehandler Andreas Grimsland orienterte om saken og svarte på spørsmål fra  
 
Kirsten Hegland (AP) fremmet følgende forslag: 
Taxiplassen opparbeides enklest mulig til parkering. Den skiltes til avgiftsparkering med 
samme takster som på kommunehuset, da kan samme automat benyttes. Ladeplasser 
flyttes til kommunehuset med ladebokser monteres på vegg. Dette er en mye rimeligere 
løsning da det er enklere å legge frem strøm. Ladeplasser skiltes med betaling og 
maks parkeringstid på 4 timer. Dette gir en god rullering av plassene slik at vi kan holde 
oss innenfor forskrift med fire ladeplasser. 
 
Marianne Landaas (H) fremmet følgende forslag: 
Rådmannen bes om å kartlegge hvor mange el-ladepunkter som er tilstrekkelig antall 
for å være i tråd med forskriften. 
 
Jan W. Nævestad (TTL) fremmet utsettelsesforslag, med oversendelsesforslag fra 
Kirsten Hegland (AP) og Marianne Landaas (H) 
 
Avstemming, utsettelse:  
Utsettelsesforslaget tilrådd med 7 mot 2 stemmer 

Innstilling 
Saken utsettes. Rådmannen tar følgende med i sine vurderinger før saken fremmes på 
ny: 
 
Kirsten Hegland (AP) fremmet følgende forslag i formannskapet 05.02.2019: 
Taxiplassen opparbeides enklest mulig til parkering. Den skiltes til avgiftsparkering med 
samme takster som på kommunehuset, da kan samme automat benyttes. Ladeplasser 
flyttes til kommunehuset med ladebokser monteres på vegg. Dette er en mye rimeligere 
løsning da det er enklere å legge frem strøm. Ladeplasser skiltes med betaling og 
maks parkeringstid på 4 timer. Dette gir en god rullering av plassene slik at vi kan holde 
oss innenfor forskrift med fire ladeplasser. 
 
Marianne Landaas (H) fremmet følgende forslag i formannskapet 05.02.2019: 
Rådmannen bes om å kartlegge hvor mange el-ladepunkter som er tilstrekkelig antall 
for å være i tråd med forskriften. 
 
 

Rådmannens forslag til vedtak 

Tvedestrandstyre kommunestyre øker bevilgning fra kr. 0,4 mill. til kr. 0,8 mill. ekskl. 
moms i prosjekt for utvikling av parkeringsareal med lademulighet for elbil ved den 
gamle TAXI tomta i sentrum (prosjektnr. 0203).  
 



Økning i kostnadsrammen på kr. 0,4 mill. dekkes at ubrukte og udisponerte lånemidler 
fra tidligere år.  
 
Kommunestyret velger alternativ 1 for driftsopplegg for innkjøpte ladestasjoner 
gjennom samarbeid for offentlige anskaffelser (OFA): 

1. Tvedestrand kommune betaler kr. 1.100,- i året pr ladepunkt til GrønnKontakt (GK). Kommunen 
eier ladepunktet og strømabonnementet. Kommunen får 99% av inntektene fra ladestasjonen 
tilbake fra GK. Kommunen må ha serviceavtale med elektrikerfirma. Ingen videre administrering. 

  



PS 4/19 Salg av festetomter til Lisand AS 
Saksprotokoll i Formannskap - 05.02.2019  

Behandling 
Rådmannens forslag enstemmig tilrådd. 

Innstilling 
Lisand AS tilbys å kjøpe festetomtene gnr. 28, bnr. 134, 135, 164 og 165 i Tvedestrand 
kommune for 25 ganger årlig festeavgift, dvs. 164.125 kroner hvis salget gjennomføres 
i 2019. 
 
Lisand AS må selv dekke utgifter til dokumentavgift og tinglysingsgebyr. 
 
 

Rådmannens forslag til vedtak 

Lisand AS tilbys å kjøpe festetomtene gnr. 28, bnr. 134, 135, 164 og 165 i Tvedestrand 
kommune for 25 ganger årlig festeavgift, dvs. 164.125 kroner hvis salget gjennomføres 
i 2019. 
 
Lisand AS må selv dekke utgifter til dokumentavgift og tinglysingsgebyr. 
 
  



PS 5/19 Næringspolitisk handlingsplan 2019 
Saksprotokoll i Formannskap - 05.02.2019  

Behandling 
Marianne Landaas (H) fremmet følgende endringsforslag: 
Under ‘’Tilrettelegging, næringsarealer og infrastruktur’’, tiltak punkt 3, tilføres følgende 
(understreket) i starten av setningen: ‘’Etablere bredbåndstrategi for hele kommunen, 
og tilrettelegge for bredbånd…’’ 
 
Avstemming: 
Landaas sitt endringsforslag: enstemmig 
 
Rådmannens forslag, inkludert Landaas sitt endringsforslag enstemmig tilrådd. 

Innstilling 
Tvedestrand kommunestyre vedtar Næringspolitisk handlingsplan 2019 
 
Under ‘’Tilrettelegging, næringsarealer og infrastruktur’’, tiltak punkt 3, tilføres følgende 
(understreket) i starten av setningen: ‘’Etablere bredbåndstrategi for hele kommunen, 
og tilrettelegge for bredbånd…’’ 
 
 

Rådmannens forslag til vedtak 

Tvedestrand kommunestyre vedtar Næringspolitisk handlingsplan 2019 
 
  



PS 6/19 Referat- og drøftingssaker 
 Skal flere formannskapsmøter holdes ute i lokale bedrifter? 

o Formannskapet ønsker å gjennomføre flere bedriftsbesøk i forkant av 
møter, og kan holde møter hos bedrifter som selv ønsker- og har 
møtelokaler for det. 

 Orientering om økt etterspørsel av tjenester fra OR og mulige tiltak v/ 
enhetsleder Liv Siljan 

o Liv Siljan orienterte om utfordringene rundt økt etterspørsel og svarte på 
spørsmål fra representantene. Avdelingene i OR rapporterer hyppig til 
enhetsleder (ukentlig eller oftere) vedr. behov/etterspørsel og status for å 
sørge for god oversikt. Forslag til løsninger blir felles prosjekt på enheten.  

o Ett konkret forslag til forandring er å opprette et omsorgsboligteam som 
også får ansvar for avlastning. Omsorgsboliger kan dermed få et 
forsterket tilbud slik at behovet for sykehjemsplasser kan avta. Teamet 
kan bemannes opp/ned etter behov.  

 17. mai komite – forslag til 2 medlemmer fra formannskapet 
o Marianne Landaas (H) og Stine Stålsdatter Rønbeck (AP) foreslås 

enstemmig 
 Info fra ordfører 
 Info fra rådmann 

o Førstkommende kommunestyremøte skal det orienteres om utviklings- og 
omstillingsprosjektet, inkl. prosjektplan, arbeidsgrupper, mandat mv.  

o Regnskapsavslutning nærmer seg. Det forutsettes et nullregnskap. Ass. 
Rådmann supplerte med detaljer.  

o Rådmannens forslag til innspill i forbindelse med KS’s debatthefte for 
2019 
 Ass. Rådmann gikk igjennom rådmannens forslag til svar på 

spørsmålene 
 Formannskapet ønsker at dette også gjennomgås i 

kommunestyret. Forslaget sendes ut til kommunestyrets 
medlemmer i forkant.  

o Ass. Rådmann drøftet kort om forespeilinger for eiendomsskatterammer 
og konsekvenser for kommunesektoren ifm. ny regjeringsplattform.  

o Rådmannen spurte formannskapet om det vil være aktuelt med befaring 
av anlegget på Mjåvann i forkant av aprilmøtet 
 Formannskapet ønsket dette 

 Eventuelt 
o Morten Foss (SP) stilte spørsmål om hvorvidt NAV kan bidra med 

snørydding etc. ifm. arbeidsplikt. Det ble videre diskutert rundt formidling 
av småjobber.  

o Morten Foss (SP) stilte spørsmål om hvorvidt kommunen planlegger å 
erklære støtte til Arendal ift. statlige arbeidsplasser som del av 
fylkessammenslåingen. Rådmannen informerte om at drøfting omkring 
sikringsbestemmelsene i sammenslåingsavtalen mellom Agder-fylkene 
skal opp i fellesnemda 06.02.2019. Ordføreren informerte om at Østre 
Agder regionråd er samlet i sine uttalelser om dette.  

o Morten Foss (SP) stilte spørsmål om planene for VGS avd. Holt, 
spesialskoletomta i Holt og sikkerhet ift. flom og barnehage. Rådmannen 
svarte. 

o Morten Foss (SP) stilte spørsmål om det har skjedd noe nytt ift. 
sammenslåingssonderinger 



 Rådmannen svarte at Arendal kommune som kjent er interessert i 
samtaler, men at det ikke vil bli noen flere sonderinger helt enda.  

o Kirsten Hegland (AP) stilte spørsmål om prosessen rundt Tvedestrand 
skole. Rådmannen orienterte om tilsyn med kommuneoverlegen før 
nyttår, som omhandlet målinger og systematisk oppfølging av dette. 
Arbeidstilsynet har også gjennomført tilsyn ved skolen og varslet pålegg 
som kommunen nå skal gi tilbakemelding på. Kommunen hyrer inn 
ekstern hjelp ift. inneklima og bruker egne fagutdannede ansatte ift. 
ventilasjon. Det vil bli jobbet frem mot sommeren med å kartlegge 
situasjon, planlegge og få oversikt over nødvendige tiltak.   

o Kirsten Hegland (AP) ønsket å få avklart et rykte om at Lyngmyrhallen er 
til salgs. Rådmannen informerte om at kommunen formelt overtok hallen 
ved nyttår og ikke har noen planer om å selge denne pr. dags dato.  

o Kirsten Hegland (AP) ønsker press på busselskapene for å sikre at A67 
avkjørsel til Tvedestrand planlegges for ifm. tidligere åpning av ny E18 
mellom Arendal og Tvedestrand 

o Anne Killingmo (UA) stilte spørsmål om innkjøp av ny badstuovn til 
Svømmeklubben. Rådmannen svarte at dette er en prioriteringsdebatt og 
at en varm badstuovn ikke er en lovpålagt oppgave å tilby for kommunen. 
De folkevalgte kan justere prioriteringene gjennom de politiske organene.  

o Anne Killingmo (UA) stilte spørsmål om betalingsautomatene for 
parkering. Rådmannen oppfordret til å melde fra om evt. feil, så vil dette 
bli fulgt opp.  

 
 


